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Teď, nebo nikdy
Nejspíš si, vážení čtenáři, nyní říkáte, proč již podruhé při listování 
novým číslem časopisu A report čtete tento, řekněme, slogan či vý
zvu. Mohu Vás ujistit, že důvod je pádný. Jen co si prohlédnete ná
sledující fotoreportáž ze střeleb kompletů RBS 70, pochopíte proč. 
Tedy к věci. Ono „Teď, nebo nikdy" uvedl v rozhovoru pro náš ča
sopis první náměstek ministra obrany Jiří Šedivý, když krátce a jasně 
charakterizoval, proč se v posledních týdnech tak usilovně pracovalo 
na dokončení námi všemi očekávané Bílé knihy o obraně a proč prá
vě „teď" nastal ten okamžik podívat se realitě „do očí" a přijmout 
jasná pravidla pro další směřování výstavby Armády České republi
ky. Mnozí si možná práci odborné komise pro přípravu Bílé knihy, 
v jejímž čele Jiří Šedivý od samého počátku stál, představovali jako 
přátelská setkání oněch delegovaných expertů. Musím některé z Vás 
vyvést z obrovského omylu, protože to, co se „teď" dělo na našem 
redakčním pracovišti, myslím tím poslední týdny, se zde opravdu 
„nikdy" nedělo. Nebylo dne, a téměř ani večera, abychom и nás 
nepotkávali poradce ministra obrany Františka Šulce a jeho kolegu 
podplukovníka Bohuslava Pernicu. Vyžadovala-li to situace, protože 
závěrečné znění jednotlivých kapitol Bílé knihy, ale i tabulky a grafy 
se ladily do posledního detailu, potkávali jsme zde také Jiřího Šedi
vého. A to zde opravdu běžné není. Nepamatuji a myslím, že ani 
kolegové, aby и naší grafičky Andrey Bělohlávkové seděl и počítače 
první náměstek a osobně dohlížel na závěrečné korektury a grafické 
ztvárnění celé publikace. Touto neobvyklou a zajisté něco signalizu
jící epizodou ze života pracovníků odboru komunikace a propaga
ce chci pouze dokreslit ono nesmírné úsilí celého expertního týmu, 
který se na zpracování Bílé knihy o obraně podílel. Říká se, a každý 
psaný text, ať již ryze soukromý či úřední, je toho zřejmým dokla
dem, že každé slovo má svou váhu. Bylo poučné pozorovat, s jakou 
odpovědností a rozvahou byly formulovány všechny kapitoly v Bílé 
knize, jak byla vážena všechna slova. Bylo, je a bude poučné se 
do knihy začíst a zamyslet se nad každým slovem, každou větou. Ptá
te se proč? Důvod je prostý - protože právě nyní stojíme na onom 
pomyslném rozhraní, kdy platí jediné „Teď, nebo nikdy".
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